
 

 

 

 

 

 

MEMO aan Raad 
 

 

Aan : Commissie Samenlevingszaken van gemeente Noodoostpolder 

 

Van :   College van burgemeester en wethouders van Noordoostpolder 

 

Datum : 15 oktober 2019 

 

Onderwerp : Voortgangsbericht proces Cultuurbeleid  

 

 

 

Beleidsreferentie 

⇒ Proces tot het komen van nieuw cultuurbeleid 

 

Inleiding  

Op 15 april 2019 hebben wij tijdens de vergadering van de commissie 

Samenlevingszaken getracht het gesprek te voeren over de Benchmark Cultuurbedrijf in 

het licht van het bredere perspectief van het hele cultuurbeleid. Tijdens deze avond was 

de conclusie dat de benchmark beter apart behandeld kon worden. U gaf aan nog 

onvoldoende het totaaloverzicht op alle aspecten van het cultuurbeleid te hebben, om 

daarover het goede gesprek te voeren. 

Daarom is de benchmark apart behandeld op 20 mei 2019 en hebben we op 11 juni 2019 

met het culturele veld en de commissie Samenlevingszaken een interactieve avond 

Cultuurbeleid gehouden.  

Tijdens deze avond hebben culturele verenigingen en instellingen zich via speeddates aan 

u en aan elkaar kunnen presenteren en kon u met hen in gesprek. Tijdens het tweede 

deel van deze avond hebben we met elkaar een vrijblijvend en oriënterend gesprek 

gevoerd en zijn stellingen besproken en in stemming gebracht. Op die wijze konden wij 

input ophalen voor de nieuwe cultuuragenda. 

De input, ook die nog via de mail is nagezonden, hebben we meegenomen in een 

kaderstellende notitie waarin staat hoe we de Cultuuragenda 2020 als college willen 

uitwerken. 

 

Kaderstellende notitie geeft de richting aan 

We stellen deze binnenkort als college vast. Als bijlage bij deze kaderstellende notitie is 

te lezen welke informatie we hebben opgehaald en op welke wijze dat uiteindelijk heeft 

geleid tot de kaderstellende notitie. Door deze notitie in de raad vast te stellen, geeft u 

het college de opdracht aan de hand van die kaders de definitieve cultuuragenda uit te 

werken. 

 

Agendering van de kaderstellende notitie Cultuurbeleid laat op zich wachten 

Graag hadden wij dit onderwerp al eerder op de agenda van uw raadscommissie en van 

de raad willen zetten, om zo de voortgang er in te houden. 

Door een hoeveelheid aan agendapunten blijkt dat dit pas gaat lukken tijdens de 

Commissie SLZ van 2 december en de raad van 16 december 2019. Door vakantiereces 

en Begrotingsraad lukte het niet om tot eerdere besluitvorming te komen en een soepele 

voortgang te waarborgen 

 

Wij wilden u hier graag over informeren. We betreuren het dat het proces, om overigens 

begrijpelijke redenen, vertraging oploopt. 


